



# NEWS

## WELCOME

Dear Returning and New Students of ILTI,

Happy New Year. We are excited to start a new decade by welcoming more than 150 new students to our flourishing language school. Thank you for entrusting us with your future to master the English language. Here in ILTI, we will stop at nothing to ensure that your language goals are achieved.



We are pleased to announce that we have introduced Mandarin Language at ILTI to help children and adults who need assistance in the Mandarin Language. I will be signing up for Mandarin with some of my colleagues. Join me!

It is our hope that ILTI will one day grow into a Language Labz, with Japanese, Russian and French languages to be taught, but we are still working towards materialising this. If you are keen to learn other languages please do let us know so we can grow our waiting lists.

As part of our growth, we have identified a new location in town to build a second centre with modern learning facilities. We are in the planning stage at the moment but as soon as we have more information we will share it with you so we can grow together.

Enjoy reading and please do reach out to us if you need any help.

Evelyn Chen,  
Director of Education,  
Bonanza Educare Sdn Bhd.

## HOLIDAY LEARNING

More than 60 children enjoyed the English and Mandarin holiday programme on 25 November - 27 December at ILTI.

Each school holiday break, we offer an exciting language programme of fun activities for an immersive experience.



The holiday programme runs from Monday to Fridays and we offer either a morning or afternoon session.

The groups range from language levels and ages; from beginners to advanced and 6 - 17 years old. This year's school holiday programmes for both English and Mandarin will be on:

16 March - 20 March 2020 | 26 May - 29 May 2020  
01 June - 5 June 2020 | 27 July - 30 July 2020  
23 November - 31 December 2020

Choose week by week or the whole experience.  
Sign up now!



## LANGUAGE LABZ

We're proud to announce that Language Labz, a new language centre, is now open in Seremban.

This one-stop language learning centre is modelled on the success of ILTI and aims to provide more access to people nationwide to learn a language.



Like ILTI, Language Labz benefits by being part of the Bonanza Educare group of schools and learning spaces across Malaysia. For more than two decades, the team has pushed educational boundaries and developed the largest group of international and national schools across Malaysia. For more information, visit [languagelabz.com.my](http://languagelabz.com.my)

# 热烈欢迎

亲爱的 ILTI 学生：

新年快乐！能与 150 多名新生一起迎接 2020，我们感到非常开心。感谢你们对我们的信任，前来 ILTI 学习英语。在这里，我们将竭尽全力实现你的语言目标。

在此我们很高兴地宣布，我们已在 ILTI 引入华语课程，以协助那些需要学习的儿童和成人。我也将和我的同事一起报名华语课程。一起加入我们吧！

我们希望有一天 ILTI 将会成为一间语言中心，并提供日语，俄语和法语的课程。我们会为此目标而努力。如果您有兴趣学习其它语言，请告知我们。

作为发展的一部分，我们也将会开发另一个新地点，并配备现代化的学习设施，为所有人带来便利。目前仍处于计划阶段，我们即将与您分享。与我们共一同成长吧！

如需任何帮助，请与我们联系。

Evelyn Chen  
教育总监  
Bonanza Educare Sdn Bhd

## 假期课程

2019 年 11 月 25 日至 12 月 27 日，超过 60 名儿童在 ILTI 参加了英语和华语假期课程。

在每一个学校假期，我们举办语言课程，提供有趣的活动，让您享受其中。假期课程是从星期一到星期五，我们提供适合您的早上或下午课程。

我们接受的学生人群从初学者到高级水平，从 6 岁至 17 岁。

今年我们提供英语和华语的假期课程

- 2020 年 3 月 16 日至 3 月 20 日
- 2020 年 5 月 26 日至 5 月 29 日
- 2020 年 6 月 1 日至 6 月 5 日
- 2020 年 7 月 27 日至 7 月 30 日
- 2020 年 11 月 23 日至 12 月 31 日

星期一 - 星期五

早上 9 点 - 下午 12 点或  
下午 2 点 - 下午 5 点

(您可选择一周，或者选择整个课程)

马上加入我们吧！

## LANGUAGE LABZ

我们很高兴地宣布，新语言中心 Language Labz 在芙蓉成立了！

以 ILTI 一站式语言学习中心为榜样，Language Labz 为全国各地的人们提供更多学习语言的渠道。Language Labz 成为马来西亚 Bonanza Educare Group 一员。它拥有超过二十年的教育经验，并发展成马来西亚最大的国际和本地学校。更多资讯请浏览网站 [languagelabz.com.my](http://languagelabz.com.my)

### DATES

#### Term Dates

- Term 1:  
03 Jan - 22 March 2020
- Term 2:  
27 March - 14 June 2020
- Term 3:  
19 June - 30 Aug 2020
- Term 4:  
04 Sept - 29 Nov 2020

#### Upcoming Closure

- School closed  
CNY 25 - 27 Jan 2020

#### Special Events

- Cambridge Certificate  
Presentation 03 May 2020



05-255 3067



[ilti.edu.my](http://ilti.edu.my)



6 Jalan Raja Dihilir, 30350 Ipoh,  
Perak

# SELAMAT DATANG

Kepada para pelajar ILTI dan pelajar baru,

Selamat Tahun Baru kami ucapkan. Kami teruja untuk memulakan dekad baru dengan menyambut kedatangan 150 orang pelajar baru di sekolah kami yang sedang berkembang maju. Terima kasih kerana anda telah memilih kami untuk menguasai Bahasa Inggeris demi masa depan anda. Di ILTI, tiada sebarang yang dapat menghindari kami dari memenuhi matlamat anda untuk mempelajari Bahasa Inggeris.

Sukacitanya, kami ingin memaklumkan bahawa kami telah memperkenalkan Bahasa Cina di ILTI untuk membimbing kanak-kanak dan orang dewasa yang memerlukan bantuan dalam Bahasa Cina. Saya akan mendaftar bersama rakan sekerja saya untuk belajar Bahasa Cina. Sertai saya!

Kami berharap ILTI akan berkembang sebagai Language Labz dengan pembelajaran bahasa Jepun, bahasa Rusia, dan bahasa Perancis. Walau bagaimanapun, kami masih sedang berusaha untuk merealisasikannya. Sekiranya anda ingin belajar bahasa lain, anda digalakkan untuk memberitahu kami supaya kami boleh membuat persediaan yang sepatutnya.

Kami juga sedang memajukan satu lokasi baru di bandar, yang dilengkapi dengan kemudahan moden untuk memenuhi keperluan orang ramai. Ini merupakan salah satu tangga kejayaan kami. Kini, kami masih berada di tahap perancangan, namun kami akan berkongsi maklumat dengan anda setelah mendapat perkembangan baru supaya kita boleh maju bersama-sama.

Selamat membaca hubungi kami sekiranya anda memerlukan sebarang bantuan.

Evelyn Chen,  
Pengarah Pendidikan,  
Bonanza Educare Sdn Bhd

## PROGRAM CUTI SEKOLAH

Lebih daripada 60 orang pelajar telah menikmati program cuti sekolah Bahasa Inggeris dan Bahasa Cina dari 25 November 2019 - 27 Disember 2019 di ILTI.

Kami menawarkan pelbagai program menarik yang dilengkapi dengan aktiviti yang menyeronokkan untuk memberi pengalaman yang baik kepada kanak-kanak pada cuti sekolah.

Dalam program ini, terdapat beberapa kumpulan yang dibahagikan mengikut tahap dan peringkat umur yang berbeza; dari tahap rendah hingga tahap tinggi dan peringkat umur 6 - 17 tahun. Aktiviti seperti etika, seni dan kraf tangan, serta berpidato termasuk dalam

program cuti sekolah ini yang akan melibatkan pembacaan, pendengaran, penulisan dan cara untuk berkomunikasi dengan lebih baik.

Program cuti sekolah tahun ini untuk Bahasa Inggeris dan Bahasa Cina akan dijalankan pada

- 16 Mac - 20 Mac 2020 | 26 Mei - 29 Mei 2020
- 01 Jun - 05 Jun 2020 | 27 Jul - 30 Jul 2020
- 23 Nov - 31 Dis 2020

Mulai hari Isnin-Jumaat, pukul 9.00am – 12.00pm atau 2.00pm – 5.00pm, anda boleh mendaftar setiap minggu atau untuk keseluruhan program. Anda boleh mendaftar bila-bila masa sahaja dan kami boleh menjamin tempat untuk peserta terawal.

## LANGUAGE LABZ DIBUKA DI SEREMBAN

Untuk makluman semua, kami dengan sukacitanya telah membuka sebuah institusi bahasa, Language Labz, di Seremban. Institusi bahasa ini dibangunkan berinspirasikan dengan kejayaan ILTI dan bermatlamat untuk menawarkan kemudahan yang lebih baik untuk orang ramai supaya berpeluang untuk belajar pelbagai bahasa. Language Labz termasuk dalam kumpulan Bonanza Educare yang terdiri daripada sekolah dan pusat pendidikan di seluruh Malaysia seperti ILTI. Kumpulan kami telah meningkatkan pendidikan kita ke tahap yang lebih tinggi dan membangunkan kumpulan terbesar yang terdiri daripada sekolah antarabangsa dan sekolah kebangsaan di seluruh Malaysia.



05-255 3067



ilti.edu.my



6 Jalan Raja Dihilir, 30350 Ipoh,  
Perak